
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 15. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 42
Hvordan skal den statslige grundkøbslånsordning gøre de almene boliger billigere og 
mulige inden for maksimumbeløbet? Tæller statens udlån til grundkøb ikke med i maksi-
mumsbeløbet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. oktober 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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